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Abstract (en)
this device consists of an enclosure under the upper face of which are fastened a plurality of slides (3) which each serve for the support and
translational movement of a plurality of rods or suspension devices (1) supporting the shoes, and which have, from the rear face of the enclosure, a
first zone (12) in which they are straight and are spaced so as to permit storage of the shoes, then a second zone (13) in which they are arranged in
groups, converging on one another. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette installation est constituée par une enceinte sous la face supérieure de laquelle sont fixées une pluralité de glissières (3) qui servent chacune
au support et à la translation d'une pluralité de tringles ou suspentes (1) supportant les chaussures et présentent, à partir de la face arrière de
l'enceinte, une première zone (12) dans laquelle elles sont rectilignes et ont un écartement permettant le stockage des chaussures, puis une
deuxième zone (13) dans laquelle elles vont par groupes en convergeant les unes vers les autres.
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